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ΘΕΜΑ: Σχετικά με την έγκριση ταμειακού απολογισμού της ΕΣΕΠΕ 

Σας διαβιβάζουμε την τοποθέτηση της εκπροσώπου του Συλλόγου μας Μελαμπιανάκη 
Ζέττας.  
«Καταθέτω λευκή ψήφο με την παρακάτω αιτιολόγηση: 
 Δεν αμφισβητείται από την πλευρά μας το λογιστικό σκέλος του απολογισμού αλλά:   

1. Ενώ είναι θετικό το γεγονός ότι έχουν δοθεί αναλυτικοί πίνακες εσόδων-εξόδων καθώς και 
αναλυτικός πίνακας εξόδων για κάθε σχολείο, αυτοί οι πίνακες δεν δόθηκαν εγκαίρως, ώστε οι 
διευθυντές/τριες και προϊσταμένες να κάνουν τις παρατηρήσεις τους και να ελέγξουν το σύνολο των 
δαπανών τους. 

2. Υπάρχει μεγάλη μείωση εσόδων της Σχολικής Επιτροπής. Οι μεν τακτική (κρατική) επιχορήγηση 
είναι μειωμένη (από 283.273,82 ευρώ το 2019 σε 220. 181,72 ευρώ το 2020). Θα έπρεπε να 
διεκδικηθεί από το κράτος μεγαλύτερο κονδύλι και να μην παγιώνεται η κατάσταση ελλιπούς 
χρηματοδότησης. Ιδιαίτερα με την έναρξη της λειτουργίας της δίχρονης υποχρεωτικής αγωγής και 
εκπαίδευσης θα πρέπει να γίνουν άμεσα οι απαραίτητες ενέργειες για αύξηση της κρατικής 
χρηματοδότησης.  

3. Μεγάλη μείωση εσόδων υπάρχει και στην έκτακτη επιχορήγηση από το Δήμο. Από 110.938,54  
ευρώ για το 2019 σε μόλις  47.913,96 ευρώ το 2020. Με αυτή τη μείωση, η επιχορήγηση του 
Δήμου προς την ΕΣΕΠΕ, αντιστοιχεί ΣΧΕΔΟΝ  στην κάλυψη των εξόδων ΑΜΟΙΒΕΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΚΑΙ 
ΤΡΙΤΩΝ που ανέρχονται σε 35.033,42 Ευρώ. ΔΗΛΑΔΗ Ο ΔΗΜΟΣ ΕΔΩΣΕ ΣΤΗ ΣΧΟΛΙΚΗ 
ΕΠΙΤΡΟΠΗ 12.880,54 ΕΥΡΏ ΓΙΑ ΟΛΟΚΛΗΡΟ ΤΟ 2020. Είναι εύκολο να καταλάβει κανένας 
λοιπόν, γιατί τα σχολεία δεν είχαν αναλώσιμα, καθαριστικά, χαρτί φωτοτυπικού κλπ.  

4. Εξ αιτίας των παραπάνω, παρατηρείται και ελάχιστο ταμειακό υπόλοιπο (5.917,46 ευρώ το 2020, 
ενώ το 2019 υπήρχε υπόλοιπο 28.577,72 ευρώ) και μας δημιουργείται ανησυχία ότι την επόμενη 
σχολική χρονιά, θα δημιουργηθούν προβλήματα στον εξοπλισμό των σχολείων.  

5. Δεν υπήρξε στη συνεδρίαση παρουσία του Προέδρου της ΕΣΕΠΕ ή του Λογιστή/τριας για να δώσει 
συγκεκριμένες απαντήσεις σε ερωτήσεις (πχ τι είδους υλικά είναι τα αναφερόμενα ως ΥΛΙΚΑ 
ΠΟΛΛΑΠΛΩΝ ΕΚΤΥΠΩΣΕΩΝ, τι έξοδα συμπεριλαμβάνονται στα 488,48 ευρώ για καθάρισμα 
μοκετών ΕΝΟΣ νηπιαγωγείου κα).» 


